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Szanowny Panie Premierze, 

 

W związku z ogłoszeniem list samorządów, które otrzymały środki z konkursowego 

naboru Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, jako reprezentanci zarządzanych przez nas 

samorządów powiatu lubelskiego, wyrażamy swój sprzeciw i dezaprobatę wobec wyników 

naboru.      

Na stronach ministerialnych wyczytać można o szczytnych celach i założeniach 

programu, który miał być wsparciem dla lokalnych wspólnot samorządowych w trudnym czasie 

pandemii, tymczasem dla zdecydowanej większości stał się przedmiotem frustracji  

i rozgoryczenia. Pan premier w mediach promuje szeroko ten projekt, jako pomoc w trudnym 

czasie utraty dochodów zarówno samorządów, jak i szeroko rozumianego sektora działalności 

gospodarczej, który pośrednio otrzyma wsparcie z jego funduszy. Tymczasem pomoc otrzymają 

tylko nieliczni i to wybrani wedle bliżej nieokreślonego klucza wyboru. Nasze zdziwienie  

i zastrzeżenia może wywoływać fakt, że w programie w zasadzie brak jakichkolwiek zasad  

i kryteriów jakie należy spełnić by zostać zakwalifikowanym. Towarzyszy temu także odczucie 

bezradności wobec braku możliwości ścieżki odwoławczej. Jako wnioskodawcy chcielibyśmy 

poznać błędy i uchybienia jakie popełniliśmy przy okazji aplikowania o to wsparcie.  

 Oczywiście, będąc wnikliwymi obserwatorami życia społeczno- politycznego możemy 

się tylko domyślać jakimi kryteriami kierowali się zarządzający programem. Gdyby nasze 

przypuszczenia były prawdziwe, to chcieliśmy przypomnieć, że na fundusze z tego programu 

składają się wszyscy Polacy, również z tych samorządów, które nie otrzymały wsparcia dla 

żadnego swojego projektu, podczas gdy inne otrzymały je nawet dla kilku planowanych 

przedsięwzięć. Takie niesprawiedliwe traktowanie mieszkańców których reprezentujemy, 

powoduje podziały i niezdrową rywalizację. Mija się to z poczuciem szeroko rozumianej 

sprawiedliwości społecznej. Chcemy przy tej okazji zwrócić uwagę na to, że samorządy w 

obecnym kryzysie pandemicznym znajdują się w bardzo trudnej sytuacji finansowej. Decyzje 

rządowe jakie zostały podjęte w ostatnim okresie, także w znaczący sposób wpłynęły na 

ograniczenie dochodów w samorządach. Mieliśmy nadzieję, że podobnie jak podczas pierwszej 

edycji programu, zostaniemy potraktowani w miarę sprawiedliwie i porównywalnie wobec 

siebie, co pozwoli choć w małej części zrekompensować straty w budżetach podczas pandemii. 

Tak się jednak nie stało. 

Prosimy o ponowne zrewidowanie list programu, oraz o stworzenie czystych, klarownych 

zasad naboru i oceny wniosków, gdyż sytuacja jaka wytworzyła się po ogłoszeniu wyników 

naboru wywołuje poczucie niesprawiedliwości, oraz podważa elementarne podstawy zaufania do 

organów państwa.  

http://www.konopnica.eu/


 

W związku z obecną sytuacją epidemiczną w kraju w załączeniu pisma samorządów 

gminnych podpisane w sposób obiegowy: 

1. Zenon Madzelan 

Wójt Gminy Borzechów 

2. Janusz Urban 

Burmistrz Miasta Bychawa  

3. Kazimierz Firlej 

Wójt Gminy Garbów 

4. Jacek Anasiewicz 

Wójt Gminy Głusk 

5. Katarzyna Bryda 
Wójt Gminy Krzczonów 

6. Henryk Smolarz 

Zastępca Wójta Gminy Niemce 

7. Teodora Zaręba 

Wójt Gminy Zakrzew 

 

 

 

 

 

                       

Z wyrazami szacunku, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

- Wojewoda Lubelski 
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